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VVaarriiaa  
 
 
 
 

DE GROENE FIETSEN VAN DE KAMERLEDEN 

 
Enkele Kamerleden wensten over fietsen te kunnen beschikken. Zo zouden de 150 
Kamerleden zich op een milieuvriendelijke manier kunnen verplaatsen in de hoofdstad terwijl 
ze aan hun conditie werken. Mevrouw Sonia Becq heeft deze vraag gesteld aan de 
Kamervoorzitter Patrick Dewael, en benadrukte het feit dat de leden van het Vlaams Parlement 
reeds over fietsen beschikten. 
 
Onlangs besliste het college van Quaestoren zijn principiële goedkeuring te geven aan de 
aankoop van vier fietsen die weliswaar groen zullen moeten zijn. Vier groene fietsen, twee voor 
de dames en twee voor de heren, zullen in de komende dagen aangekocht worden. 
 
 
 
 


